

## Remember

A maverick player in the field of Fine Watchmaking, the Maison Franck Muller is consistently capable of standing out from the crowd by offering ingenious timepieces demonstrating perfectly mastered know-how and expertise. On the occasion of WPHH 2019, it presented its new collection, entitled Remember, which lives up to its name as an invitation to recall, to recollect, everything and at all times. The timepiece offers an unconventional reading of time, in a counter-clockwise direction. The applied Arabic numerals gracing a sunray guilloché dial appear in the opposite direction to the conventional order, thanks to a mechanical self-winding movement that notably offers a 42-hour power reserve. Beating at a frequency of 28,800 vibrations per hour, the heart of the watch reinvents the reading of time. The undeniable Master of Grandes Complications blends poetry, technique and precision in this elegant and disconcerting timepiece, available in rose gold, white gold or steel.

Movement	FM 2800 INV. Self-winding mechanical movement. Diameter 26.20 mm x Height : 3.60 mm. 28'800 vibrations/hour. 42 hours power reserve. 31 components. 25 jewels. Movement decoration : Côtes de Genève and sunray brushing on the bridges and oscillating weight. Circular graining of both side of the bottom plate. Diamond polishing on the chamfers. 24 k gold bath and rhodium treatment. 24 k gold finish on the engravings. Polished and blued screws.
Functions	Reserved hours, minutes and seconds.
Case	18k rose gold. Width : 31 mm x Length : 43 mm x Height : 7.3 mm. Water resistant up to 30 meters.
Dial	Sun-stamped guilloché lacquered dial with hologram numbers and applied Arabic numerals.
Bracelet/Strap	Hand-sewn alligator strap.

## Remember

Astéroïde atypique dans le milieu de la Haute Horlogerie, la maison Franck Muller sait se différencier, en proposant des garde-temps ingénieux, preuves d'un savoir-faire et d'une expertise parfaitement maîtrisée. À l'occasion du WPHH 2019, elle a présenté sa nouvelle collection, intitulée Remember, qui n'est autre qu'une invitation à se souvenir, à se remémorer, de tout et en tout temps. La pièce horlogère offre une lecture du temps non-conventionnelle, avec un sens anti-horaire. Les chiffres arabes, appliqués sur un cadran guilloché soleil, se suivent ainsi dans le sens inverse dont nos yeux ont l'habitude, grâce à un mouvement mécanique à remontage automatique qui offre notamment une réserve de marche de 42 heures. Battant à une fréquence de 28'800 vibrations par heure, le cœur de la montre réinvente la lecture du temps. Le maître indéniable des Grandes Complications mélange poésie, technique et précision avec ce garde-temps élégant et déconcertant, disponible en or rose, or blanc ou acier.

Mouvement	FM 2800 INV. Mouvement mécanique à remontage automatique. Diamètre 26.20 mm x Hauteur 3.60 mm. 28'800 alternances/heure. 42 heures de réserve de marche. 31 composants, 25 rubis. Décoration du mouvement : Côtes de Genève et brossage soleil sur les ponts et la masse oscillante. Perlage des deux faces de la platine. Diamantage des biseaux sur l'ensemble des ponts. Bain or 24K et rhodiage des composants. Finition or 24K sur les gravures. Vis bleuies et polies.
Fonctions	Heures inversées, minutes, secondes.
Boîtier	Or rose 18K. Largeur 31 mm x Longueur 43 mm x Hauteur 7.30 mm. Etanche jusqu'à 30 mètres.
Cadran	Cadran laqué estampé soleil et chiffres holographiques avec index arabes appliqués à la main.
Bracelet	Bracelet : Bracelet en alligator cousu main et boucle déployante.